
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 5
Chomoutov

Č. 10 / 2024 04. 11. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bc. Pašková Barbara, Ratajský Jan, Švestková Danuše, Ing. Martínek Jaroslav, Balabuch
Petr, Davidková Aneta, MUDr. Hejtmánek Pavel, Ing. Černoch Jiří, Pourová Tereza, Pour
Lukáš, DiS.

Hosté: Ladislav Buchta, Křepský - strážník MP, Zuzana Denková

Z celkového počtu 10 členů se zúčastnilo 10, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vraky na ulici Písečná, Štěpánovská
Žádáme MPO o prověření dvou vraků na ulici Písečná, Štěpánovská a jejich případné odstranění.

3 Vystoupení hostů

3.1 Petice za zřízení protipovodňových opatření
KMČ Chomoutov byla informována občanem panem Buchtou o sepsání petice o zřízení protipovodňových
opatření. Zřizovatel petice sbírá souhlasné podpisy.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Kontrola rozvodnice na Koperníku - Předáno
Změření nivelity pravé strany hráze (od závory po most) - Předáno
Informace o variantách protipovodňových opatření pro Chomoutov - Předáno
Pravidelné čištění koryta řeky - Odpověď: Požadavek bude předán a projednán na pravidelném zasedání
povodňové komise dne 12. 12. 2024 za účasti správce toku (Povodí Moravy, s.p.).
Instalace zpětné klapky - Odpověď: Vyústní objekt má ve své správě odbor ochrany. Dle jejich sdělení zde
klapka umístěna je a probíhá její pravidelná revize.

Starší požadavky

vše vyřešeno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Podnět občanů na vybudování cesty (parcela č. 661 + 662/1)
KMČ obdržela email se žádostí o úpravě/vybudování příjezdové cesty (parcela č. 661 + 662/1), která vede k
soukromé školce a do zahradkářské kolonie. Cesta je frekventovaná a často po ní jezdí auta. V současné době
není nijak zpevněná, bývá rozježděná a projíýdějící auta znečišťují komuniace v okolí.

5.2 Kácení Jírovců u kapličky, Hrachoviska



Podle zprávy Ing. Štěpánkové z odboru městské zeleně jsou tyto letité stromy napadeny dřevokaznou houbou,
což vede k odehnívání kořenů. Infekce této houby se snadno přenáší na další jedince oslabené nepříznivými
stanovištními podmínkami.
Z toho důvodu KMČ souhlasí s jejich odstanením a uvolní na to částku ze svého rozpočtu estetizace. S tímto
návrhem souhlasili všichni členové.

5.3 Zklidnění dopravy na ulici Hrachoviska
Dne 30. 11. 2024 proběhlo místní šetření naulici Hrachoviska za účasti zástupců odborů MmOl a předsedy
KMČ. Cílem bylo navržení variant způsobu zklidnění dopravy na ulici Hrachoviska. Z jednání vyšly dvě varianty,
o kterých bychom chtěli dále jednat s občany. 
Varianta 1.
zpracování IZ na:
- nový chodník podle centrální travnaté plochy až po kapličku, v úseku kolem kapličky koordinace chodníku s
umístěním náhradních strážních stromů a citlivé arch. řešení, plus krátký navazující úsek chodníku směrem ke
křižovatce. nutno přeložit VO. 
- úprava oblouku křižovatky - odbočení k výrobním areálům - upravit podle vlečných křivek
- doplnění cca 15m chodníku/sjezdu u propojovacího chodníku
- předpoklad realizace cca 4-5 let
 
Varianta 2.
- stanovení dopravního režimu obytná zóna
- realizace 1-2 zpomalovacích prahů v úseku u centrální travnaté plochy, nutno ověřit a navrhnout odpovídající
konstrukční řešení komunikace ve vztahu k těžké nákladní dopravě
- úprava oblouku křižovatky - odbočení k výrobním areálům - upravit podle vlečných křivek
- doplnění cca 15m chodníku/sjezdu u propojovacího chodníku
- předpoklad realizace 1-2 roky (i po částech)
Varianta 3.
KMČ navrhuje projednat také variantu rozšíření silnice
 
Podle předběžné diskuze a vyhodnocení výhod/nevýhod jednotlivých variant se KMČ zatím přiklání k relizaci
varianty č.1 - Vybudování chodníku. Další jednání se zástupci odborů budou dále probíhat.

5.4 Břízy na Koperníku
Zástupce SDH Chomoutov upozorňuje na suché břízy na hřišti Koperník. Existuje obava o ohrožení
pohybujících se lidí a blížící se termín Adventního jarmarku.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Pokácení bříz, hriště Hrachoviska

Požadujeme prověření a následné opatření bříz na hřišti Koperník. Tyto jsou na exponovaném místě a viditelně
jsou poškozeny následkem povodní.

2 Místní šetření - parcela 661 poblíž ulice Čapky Drahlovského

KMČ na podnět obyvatel ulice Čapky-Drahovského požaduje místní šetření na požadavek obnovení cesty po
povodních, která vede do zahradkářských kolonií a k "lesní školce".

3 ZÓNA 30 (Písečná, Baarova, Hrachoviska a Ctiradova)

Na základě žádosti ze dne 22. 5. 2023 žádáme o sdělení stavu žádosti o ZÓNU 30 s předností z prava pro ulice
Písečná, Baarova, Hrachoviska a Ctiradova. K této žádosti již komise dostala vyjádření, že se bude realizovat v
roce 2024 a žádost byla s tímto uzavřena.

4 Prověření stavu komunikace Dalimilova/Štěpánovská

Požadavek na prověření stavu vozovky. Obrovské výmoly. Bouchání nenaložených kamionů, rušení obyvatel v
přilehlých domech. Cesta je extrémně zatěžovaná nákladní dopravou.

8 Obecné informace



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2024

Datum schválení zápisu: 10. 11. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bc. Pašková Barbara

Zapsal/a:
Pourová Tereza

Ověřil/a:
Pour Lukáš, DiS.


